



SCOUTS[®]
Creating a Better World

World Organization of the Scout Movement
Organisation Mondiale du Mouvement Scout
Всемирная Организация Скаутского Движения
Organización Mundial del Movimiento Scout
المنظمة العالمية للحركة الكشفية

**World Scout Bureau, European Regional Office
Bureau Mondial du Scoutisme, Bureau Régional Européen**

Rue Henri-Christiné 5
P.O. Box 327
1211 Geneva 4 Plainpalais
SWITZERLAND

Phone (+41 22) 705 11 00
Fax (+41 22) 705 11 09

Avenue Porte de Hal 38
1060 Brussels
BELGIUM

Tel: (+32 2) 534 33 15
Fax: (+32 2) 534 16 54

europa@scout.org
www.scout.org/europe
www.euroscoutinfo.com

9 July 2013 – 9 juillet 2013

**Situation Assessment June 2013
Regional Scout Plan 2010-2013**

Dear friends,

Following the established pattern following European Scout Committee meeting, I am pleased to send you the updated Situation Assessment of the Regional Scout Plan – in English and French.

As before, you will also find the reports compiled by the Working and Core Groups relating to their work towards the Regional Scout Plan. (English only)

We hope that you will find the information of interest.

Yours sincerely,

David McKee
Regional Director

Annexes

To:

International Commissioners and Principal Contacts of NSOs and NSAs in Europe

Aux:

Commissaires internationaux et internationales ainsi qu'aux principaux contacts des OSN et ASN en Europe

Circular 10/2013 – circulaire 10/2013

**Aperçu de la situation actuelle juin 2013
Plan Régional Scout 2010-2013**

Chers amis et chères amies,

Comme c'est maintenant de coutume après une réunion du Comité Régional du Scoutisme, j'ai le plaisir de vous faire parvenir l'aperçu actualisé de la situation actuelle du Plan Régional Scout – en français et en anglais.

Comme avant, nous joindrons les rapports reçus des cinq Groups de travail et des trois Groupes centraux, vous informant sur leur travail en lien avec le Plan Régional Scout. Nous nous excusons du fait que ces documents ne sont disponibles que en anglais.

Nous espérons que vous trouver cette information utile et intéressante.

Avec mes salutations cordiales,

David McKee
Directeur regional